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Pres(s)praat maart 2007

Maart roert zijn staart. Buiten sneeuwt en
hagelt het. Toch hebben we al een voorproefje
mogen beleven van wat ikzelf de mooiste tijd
van het jaar vind: de lente. De natuur bloeit
op, de vogels fluiten weer en de dagen worden langer. Wat heeft het weer
toch een grote invloed op de gemoedstoestand van vele mensen. 

Ook wij gaan een mooi seizoen tegemoet. Eerst de taphap van woensdag 21
maart. Ernst Drumpt, directeur van Fatima gaat de plannen over de eerste
Doetinchemse Christmas Fair toelichten. Wellicht wordt dit het eerste, door
de We Serve Commissie geïnitieerde, poen- (maar uiteraard ook doen-)
project. Ook zal Chris ons 10 minuten meenemen in zijn belevingswereld.

Op 4 april gaat Ruud Grootenboer ons vertellen over de razendsnelle
ontwikkelingen binnen de Europese Unie. Terwijl ik dit schrijf betrap ik
mijzelf op enig gebrek aan kennis omtrent de EU. Hoeveel landen zijn er nu
lid? Welke hebben de Euro als betaalmiddel? Even internet op en ik kwam er
al snel achter, dat ik slechts 14 van de 27 lidstaten ooit heb bezocht. Ik
verheug me op het bijspijkeren van mijn kennisachterstand door Ruud. 

Op 18 april vindt een gezellige en sportieve Inter-service bijeenkomst plaats
in Braamt. We gaan het,voor mij ook onbekende, Nordic Walking beoefenen.
Zo zullen we de banden met onze collega Lions weer wat aan kunnen halen.

Af en toe vang ik wat geluiden op van werkgroepen die bij elkaar komen. De
onderwijscommissie, waar ikzelf inzit, heeft de eerste bijeenkomst al achter
de rug. De tweede is begin april gepland. Leuk is het om met een groepje
Lions plannen te maken. Ook dit versterkt het lentegevoel.

Op 13 maart was er een zonevergadering. Ik was zelf helaas verhinderd.
Henk Breuker en Kees van Steenbergen hebben daar onze ICT status
toegelicht. De Bulletincommissie bruist van de ideeën over het inzetten van
de moderne Internet technieken voor onze club en voor een 50-jarige
(digitale?) jubileumuitgave. Tijdens de volgende bestuursvergadering zal het
een en ander worden toegelicht m.b.v. de moderne faciliteiten bij Wink. 

We laten ons gewoon meesleuren in de vaart der volkeren.

Tom Jacobs
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Verslag bijeenkomst 7 maart 2007

Voordat Peter Kúppers de interessante presentatie van het Gemeentelijk
veiligheidsplan van de Gemeente Westervoort houdt, worden tijdens de
pauze Henk Drost en Jan Kruit met “proficiat” toegezongen voor hun beider
verjaardagen!

< Na de presentatie, waarvan
verslag elders in het bulletin,
opent de president de
vergadering en spreekt eerst
Ruud Wink toe die 20 jaar lid
van onze club is.
De president heeft van de
secretaris  het 50e bulletin van
februari 1987, jaargang 6
nummer 1 ontvangen. Henk
Breuker  was  dat  jaar
president. In dit bijzondere bulletin dat toen nog “Informatie
Lionsclub Doetinchem” heette, schreef de president geen sluitstuk
maar werd hem een eerste bladzij toebedeeld en dat lijkt sindsdien
altijd zo gebleven! 
Tijdens de vergadering van 4 februari 1987 (er waren toen 27 leden
aanwezig) werd Ruud geïnstalleerd door vice-president Jan Loggers
die de symboliek van onze “pin” beklemtoonde. De sponsor van Ruud
was Jan Cuypers. Dezelfde avond werd ook ene Dick Scheffer geïnstalleerd.
President Tom moest denken aan het 200e bulletin dat in het najaar
2003 is verschenen waaraan Ruud als lid van de bulletincommissie een
belangrijke bijdrage heeft geleverd.
De president roemt Ruud om zijn tomeloze enthousiasme, zijn
positieve kijk op dingen en om zijn enorme drive om leuke dingen
met elkaar tot stand te brengen. Dat dit nog steeds actueel is blijkt
wel uit zijn drive in de denktank, de We serve Commissie en het door
hem aangezwengelde plan voor het evenement in de Catharinakerk
eind dit jaar.
Ruud is een ‘gouden Leeuw’, hij krijgt de chevron opgeschoven in de
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hoop dat hij nog vele jaren Lion zal blijven en het minstens zover zal
schoppen als Harm met zijn 45 jaren!

< In verband met de vakantie van de secretaris is er hedenavond geen
blauwe map.

< Ledenzorg

C De president memoreert dat Bert Lamers het een poosje
kalmer aan moet doen en licht zijn situatie toe en spreekt de
hoop uit dat Bert goed zal herstellen.

C Hans de Vries is vanavond weer aanwezig onder het gemis van
wat schroeven en platen en deze voelt zich daar wel bij. 

C Rien ter Brugge heeft een geslaagde staaroperatie ondergaan en
met Hans Bruyn gaat het goed, zo goed dat hij nog enige tijd op
Curaçao zal blijven.

< Op 1 maart is er weer een geslaagd concert geweest in Dorsten van
het “Bundespolitzei-Orchester Hannover”. Kenmerkend was de
professionaliteit en de goede organisatie. Er waren ca. 700 bezoekers,
entreeprijs € 13,-. Vrijwel de gehele opbrengst komt ten goede aan
een goed doel. Men heeft de bereidheid om ooit ook eens bij ons op
te komen treden!

< 13 maart a.s. zullen de president, Marnix Jansen Venneboer en Martin
Liefrink de zone-vergadering bezoeken. Hier zullen Kees van
Steenbergen en Henk Breuker een presentatie geven over de
mogelijkheiden van de website.

< 21 maart a.s. zal een afvaardiging van Lions Club Dorsten onze Tap-
hap bezoeken. Tevens zal Ernst van der Drumpt (Fatima) een korte
presentatie houden over het Plan Catharinakerk en zal Chris zijn 10
minuten houden.

< 21 april a.s. wordt de volgende districtconventie gehouden.

< Woensdag 18 april a.s. is de 4e Lions Interservice-bijeenkomst op
onze uitnodiging.
Lokatie: Markant Outdoorcentrum te Braamt. Aanvang 17.45 uur.
Henk Breuker deelt de uitnodiging hiervoor uit. 
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Uitgenodigd zijn: LC Isala, LC de Graafschap, LC Wich Hamelandse
Marken en uiteraard LC Doetinchen als gastheer.

< Afmeldprocedure bijeenkomsten Lions Club Doetinchem
Op woensdag 28 februari heeft de president per E-mail de nieuwe
afmeldprocedure ter kennis gebracht aan de leden. Deze procedure
werd tijdens deze vergadering in stemming gebracht.

< De vergadering ging unaniem akkoord met het voorstel. Ook hadden
enkele niet-aanwezige leden hun positieve stem reeds per mail laten weten
Voor de goede orde gaat hieronder de nieuwe procedure:

C Tap Hap: Afmelden uitsluitend bij de secretaris vóór dinsdag
20.00 uur. (Secretaris geeft aantal aanmeldingen door aan De
Heereboer). Let op! Bij niet-tijdig afmelden zal € 14,50 in
rekening worden gebracht ten behoeve van de fundraisingskas.

C Vergadering: Afmelden bij de secretaris.

C 5e woensdag of andere bijeenkomsten: Aan- en afmelden zoals
aangegeven op de uitnodiging.

< De volgende bestuursvergadering zal worden gehouden bij Wink.
Aldaar zal de status van ICT worden gepresenteerd.

< Commissies:

C Bulletincommissie: Theo Soontiëns laat weten dat bekeken
wordt of  een  bijdrage aan het komende jubileum (50 jaar in
2009) in samenhang met het gebruik van de webside kan
worden gedaan (hierbij te denken aan het digitaliseren van
bijzondere archiefstukken). Wordt vervolgd.

C Activiteitencommissie: Hans de Vries laat weten dat het jaarlijks
uitstapje zal worden gehouden op zaterdag 12 mei. (Volgens
afspraak  is onze club dit jaar gastheer voor LC-Dorsten).
Nadere informatie volgt.

C Oplossing puzzel bulletin.
Op zijn geheel eigen wijze maakt Bart-Jaap de uitslag bekend.
Er is slecht 1 inzender (onze president) die ook het goede
antwoord had. De goede uitslag is: We serve is poen en doen.
Bart-Jaap roept de leden op de ‘guts’ te hebben om te
reageren.
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< Rondvraag:

C Ruud Wink toont zich zeer verguld met zijn onderscheiding
voor zijn 20-jarig lidmaatschap en biedt een rondje aan!

C Harm Kloosterboer stoort zich aan de lage temperatuur van de
huidige locatie en geeft het bestuur in overweging zich te
oriënteren omtrent iets anders.

C Aart van Silfhout roept op in te voeren om tijdens de Tap Hap
in het kleinere café van deze locatie niet meer te roken. Het
voorstel oogst bijval.

< Tailtwister
Jan Jurriëns geeft zijn visie op de wijze waarop wordt omgegaan met
het opeten van ons milieu en deze aarde met als invalshoek de  z.i.
(te) vele mogelijkheden via lenen.nl en de te koesteren waarde van
het aandeel (als voorbeeld strijd van Stork en ABN-Amro tegen
vijandige overnames)

< Hierna sluit de president de vergadering.

Martin Liefrink

 

NooD van de redactie

Dit bulletin verschijnt tot mijn spijt twee weken
later dan de bedoeling was. Daardoor zijn niet
alle gegevens en artikelen meer even relevant of
actueel en ook zijn de artikelen minder
verluchtigd met afbeeldingen dan ik, gezien de
hoeveelheid tekst, gewoon ben te doen. 
Mijn ziekte en direct daarna de drukte rondom de
voorstellingen op het Ludgercollege zijn hiervan
de oorzaak. Ik hoop op uw begrip.

Theo Soontiëns 
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Van BB naar crisisbeheersing

De tijd van overheadprojectors en flapovers lijkt nu toch definitief voorbij.
Peter Küppers, loco-secretaris van de Gemeente Westervoort, houdt een
fraaie PowerPoint presentatie over rampen- en crisisbeheersing tijdens onze
Lionsvergadering van 7 maart. Dankzij Kees van Steenbergen een interessante
inval voor Siert Wieringa, die onze club heeft verlaten.

Vroeger hadden we de BB (Bescherming Bevolking): bij een atoombom
gebukt schuilen onder de trap. Alles gericht op het gevaar komend vanachter
het IJzeren Gordijn. Maar de Muur viel; Rusland was niet langer de grote
dreiging en er was plaats voor heroriëntering. Wat te doen bij rampen?
Wiegel, minister van Binnenlandse Zaken, hief de BB op en er werd gewerkt
aan een organisatie om adequaat in te spelen op rampen. Fraai geïllustreerd
met plaatjes, ten dele ontleend aan SBS6 (volgens sommigen is dat al een
ramp), schetst Peter welke raderen gaan draaien als zich een ramp voordoet.

Brandweer, politie en geneeskundige bijstand spoeden zich goed
georganiseerd naar de plaats des onheils. Er zijn vaste afspraken, te halen
aanrijtijden en goede samenwerkingsverbanden, voor onze regio
gecoördineerd vanuit Apeldoorn. Dit valt onder de zogenaamde operationele
processen. Het gebruik van steeds fraaier termen gaat hand in hand met de
complexiteit van het gebeuren.

Daarnaast zijn er de gemeentelijke processen. Dit is het terrein van Peter
Küppers. Hij beschrijft heel overzichtelijk een aantal fasen die goed
voorbereid worden doorlopen:
Alarmering: de burgemeester, altijd bereikbaar of anders de loco, spoedt
zich naar het gemeentehuis. Er is geen plaats op dat moment voor collegiaal
bestuur. De burgemeester is opperbevelhebber die later wel rekenschap
moet afleggen. Hij geeft leiding aan de troepen. 
Voorlichting en informatie: binnen de kortste keren strijkt een zwerm aan
persmuskieten neer bij de plaats des onheils. Communicatie-adviseurs trainen
en begeleiden burgemeester en korpschef hoe de juiste informatie te geven.
Opvang en verzorging: er is een op voorhand vervaardigd draaiboek waar
dakloos gewordenen op te vangen. 
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Voorziening primaire levensbehoeften: plaatselijke cateraars zorgen voor
voedsel. 
Registreren van slachtoffers: Per wijk, straat weet de gemeente wie er
woont, zodat sneller kan worden bekeken wie er vermist zijn. 
Schade-afhandeling: Samen met de verzekeraars wordt meteen de schade
in kaart gebracht. 
Milieuzorg: Plaatsen met schadelijke stoffen dienen bekend te zijn, zodat
meteen kan worden ingespeeld op eventuele besmettingen. Brandweer
verricht metingen. 
Uitvaartverzorging: Berging en uitvaart slachtoffers. 
Nazorg: zorg voor nabestaanden en slachtoffers. Wordt steeds belangrijker.
Verbinding en logistiek: brandweer vervult centrale rol. 
Evaluatie: Wat is goed gegaan, wat mis? Wat leren we ervan voor een
volgende keer?

Tot slot nog een kijkje naar actuele ontwikkelingen. Sinds Thorbecke (1848)
zijn er drie bestuurlijke lagen: rijk, provincie, gemeente. Maar het is de
bedoeling dat Nederland wordt verdeeld in 25 veiligheidsregio’s met per
regio een organisatie van brandweer, politie en ambulance. Voorheen liep
alles min of meer door elkaar. De verwachting is dat de Eerste Kamer dit
binnenkort goedkeurt, de Tweede Kamer is blijkbaar al akkoord.  Loopt dus
niet parallel met de provinciegrenzen. Navrant detail op de dag dat er
verkiezingen zijn voor de Provinciale Staten. De provincie komt zo toch
aardig te zweven in dit organisatorisch geweld. Wellicht daarom is het aantal
gedeputeerden teruggebracht van 764 naar 564.

Henk Drost
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Liefdadigheidsconcert Dorsten

Echt zin had ik er niet in. Maar ik vond het ook wel weer gênant dat er zo
weinig Lions naar het Wohltätigkeitskonzert van de LC Dorsten zouden gaan.
Dus mij toch maar aangemeld. En daar heb ik achteraf zeker geen spijt van
gehad. 
Opgehaald door Han Meibergen werden wij op 1 maart in een uurtje naar
Dorsten genavigeerd, om daar met alle egards door de Dorstener jumelage-
officer Kuldeep Chhatwal te worden verwelkomd. Weldra gevolgd door
Anneke en Peter-Bob Peerenboom, die welhaast achteloos meedeelde na
afloop direct te vertrekken omdat zij nog naar Schiphol door moesten voor
Peter-Bob’s redelijk vroege vlucht naar Congo. Een aanwezigheid dus die
bewondering verdient. Ook president Tom meldde zich, waardoor het aantal
aanwezige Lions op 4 bleef steken omdat Jan Kruit helaas wegens ziekte
moest afhaken.

Zo’n 700 bezoekers bezochten het concert dat voor de 6e keer werd
gehouden. Een bewijs dat het een avond is die op voorhand al als succesvol
kon worden bestempeld. De organisatie, in handen van LC Dorsten en de
vrouwenclub LC Dorsten-Wulfen, was, zoals in Duitsland verwacht mag
worden, heel gründlich. Stipt op tijd (al om 19.30 uur, men houdt er kennelijk
niet van laat naar bed te gaan) openden de beide presidenten het concert met
een toespraak waarin de goede doelen werden gepresenteerd. En waarbij
president Bernd Gerlach de kleine Doetinchemse afvaardiging in het
bijzonder welkom heette. Meest opvallende quote van de avond was de
verklaring van het woord Lions: Leben Ist Ohne Nächstenliebe Sinlos.
Zo is het maar net.

En dan begint het concert. Het Bundespolizeiorchester uit Hannover was
weer “kostenlos” de 280 kilometer lange weg naar Dorsten ingeslagen om
een overweldigende muziekavond te verzorgen. Overweldigend niet alleen
omdat wij op de eerste rij niet dichter bij het vele koper konden zitten. Maar
vooral de schwung die dirigent Matthias Höfert zijn orkest mee gaf maakte
dat je gefascineerd bleef luisteren. Nagenoeg geen marsmuziek (alleen de
Radetzkymars als één van de toegiften zeker vooral om lekker mee te
klappen, en wat dan nog, het Weense Nieuwjaarsconcert heeft dat meestal
ook), een verrassende koperen uitvoering van de ouverture uit Figaro’s
Hochzeit, wat Armenische Tänze en daarmee was de klassieke koek wel zo’n
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beetje op. Want een welluidende Pink Panter en het soms wat dreigende Star
Wars brachten ons naar de pauze.

Typisch Duits (of misschien meer Oost-Europees want wij hebben dat ook
meegemaakt in Boedapest, Praag en Odessa) blijf ik de gewoonte vinden om
in de pauze sekt te drinken. Wij hielden het bij een (ietwat lauw) biertje. De
Lionsvrouwen hadden voor de versnaperingen gezorgd. Dat wil zeggen veel
grijs brood met salami en de onvermijdelijk Schinken, die er overigens best
ingingen want wij waren toch al een uurtje of wat van huis. Die zelfcatering
heeft er overigens wel toe bijgedragen dat de totale opbrengst van het
concert zo’n € 10.000 bedroeg. Een fraai resultaat, zeker gezien de
vriendelijke consumentenprijs van € 13 per kaartje.

Na de pauze gingen alle mogelijke remmen nog meer los. Maar wat wil je ook
met een James Bondmedley, een Take the A-train en een I’ve got you in een
heerlijk tempo. Stukken die, zoals het gehele concert door aan elkaar gepraat
werden door één van de muzikanten die dat (meestal) met veel gehoor voor
humor deed. De Bert Kämpfert muziek is niet geheel mijn smaak, maar de
countrymedley met Road again, Ring of fire en de niet te missen Country
Roads (ik zie ons altijd weer rijden op de Blue Ridge Mountain tijdens een
imponerende Indian Summer als ik dit nummer hoor) maakten voor mij het
hoogtepunt van de avond uit.

Maar toch… Tom, Han en ik dronken na afloop graag nog een glaasje sekt
mee met de Dorstener Lions.  Dan blijkt dat ook in Dorsten er slechts enkele
Lions zijn die de moeite nemen even langs te komen. Ook de Doetinchemse
interesse voor de jumelage is natuurlijk beperkt. Daar is vaker over
gesproken. Het antwoord is dan meestal dat het iets is voor de liefhebbers. Ik
vind dat een armzalig antwoord. Op de prachtige foto van de
oprichtingsavond van de jumelage staan niet alleen maar liefhebbers. Het zou
van clubkarakter getuigen om meer + of – met de jumelage om te gaan. En
de + zou zeker moeten inhouden dat er volgend jaar een grote
Doetinchemse afvaardiging naar het concert in Dorsten gaat. Gemakkelijker
en leuker kan je de uitwisseling bijna niet invullen.

Daarna in de stromende regen naar huis. Het voordeel van zo’n uurtje
autorijden is dat je gewoon eens over andere dingen kunt praten dan tijdens
de taphap en zonder dat het een al te hoog roddelgehalte krijgt. Ik heb er
nooit bij stil gestaan dat Han de Lions is die het vaakst op de internationale
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golfbanen (in Vlaanderen en Florida) staat. En daarbij toch trouw blijft aan de
vertrouwde Keppelse. (Over zijn danskunst behoeft overigens geen enkele
twijfel te bestaan) Evenmin wist ik dat Han een snelheidspiraat is. Nadat Tom
had gevraagd om hem naar Nederland terug te loodsen vond Han dat hij het
op de A3 maar verder zelf moest uitzoeken. Voor de zekerheid hem even
gebeld om daarna met een vaart van minstens 160 in een forse regensluier
snel op Doetinchem af te gaan. Waardoor wij toch nog redelijk op tijd thuis
waren. Dat natuurlijk weer wel.

HB

Crypto

Na het overdonderende succes van het crypto-raadsel in het vorige
clubblad nu weer een getekend raadsel.

Wederom zal een fles wijn verloot worden onder de inzenders van de
goede oplossing. Deze is ter controle bij de hoofdredacteur bekend
die dus niet mee mag doen. Alle andere leden mogen meedoen;
buiten mededinging is niet toegestaan.

Uw puzzelredacteur.

De oplossingen naar aj@pulltergunne.nl voor de volgende taphap.

mailto:aj@pulltergunne.nl
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Verjaardagen

In de afgelopen periode zijn de volgende Lions jarig geweest:

Henk Drost 24 februari (54 jaar)
Marnix Jansen Venneboer 1 maart (60 jaar)

John Brands 9 maart (50 jaar)
Jan Kruit 12 maart (72 jaar)

Tom Jacobs 20 maart (51 jaar)
Theo Kamps 22 maart (73 jaar)

Henk Dijk 23 maart (54 jaar)

Bij deze (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende 2 weken hopen 

Koos Witkop 8 april (86 jaar)
Han Meibergen 12 april (60 jaar)

hun verjaardag te vieren. 
We wensen hen een fijne verjaardag toe. 
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Harm Kloosterboer 45 jaar Lion!

Tijdens de Tap Hap van 21 februari werd
Harm in het zonnetje gezet door
secretaris Marnix Jansen Venneboer (de
President was afwezig wegens een
skivakantie) omdat het 45 jaar geleden
was, dat Harm als Lion werd geïnstalleerd.
De exacte installatiedatum was 1 februari
1962, dus kort na de oprichting van onze
club in juni 1959. 

Notulen uit deze periode zijn helaas niet meer voorhanden, dus -ongetwijfeld
leuke anekdotes- uit die tijd zijn niet
meer te geven.

Harm was secretaris in 1963/1964 en
daarna President in het Lionsjaar
1965/1966.

Sinds alweer enige jaren is Harm oud-
d irecteur  van de Veren ig ing
C o ö p e r a t i e v e  M e l k i n d u s t r i e
“Coberco”. Daarover heeft hij
uitgebreid verteld in zijn “10 minuten
van….” in september 2005.

Harm is nu prominent Priviliged Member van onze club én hij blijft onverkort
actief betrokken bij de ontwikkelingen van onze club.

Harm, van harte gefeliciteerd met deze geweldige mijlpaal en we hopen je
nog vele jaren in onze Lionsclub te mogen begroeten!

MJV 
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Wat willen we, wat kunnen we, wat is haalbaar 

Een gesprek met Wim en Janny Frommé.

Op 55 jarige leeftijd, toen Wim afscheid nam als algemeen directeur van
Koninklijke Ubbink N.V. Doesburg om op eigen verzoek nog een vijftal jaren
in een functie dichter bij het eigenlijke proces actief te zijn, kreeg hij als blijk
van waardering voor zijn vele verdiensten zowel bij Ubbink als daarbuiten een
koninklijke onderscheiding: officier in de orde van Oranje Nassau. Dat Wim
niet gemist kon worden bleek toen hij al na twee jaar door de raad van
commissarissen van het bedrijf gevraagd werd de algehele leiding weer op
zich te nemen omdat het zijn opvolger niet gelukt was de winstgevendheid
van Ubbink te continueren. Wim zette het bedrijf binnen een jaar weer op de
juiste koers door oog te hebben voor innovatie en wat de markt wil. Wat
willen we, wat kunnen we en wat is haalbaar.

Net voor WO II in 1938 werd Wim geboren in Amsterdam, Oud-West, als
nakomer in een gezin met drie broers en een zus. Wim was elf jaar jonger
dan zijn broer boven hem. Vader had een winkel in vis, fruit en delicatessen.
Later kwam daar nog een tweede zaak bij in de Ferdinand Bolstraat. Alle
kinderen werkten aanvankelijk mee in de zaak.  Een van zijn broers werd in
de oorlog tewerkgesteld in Duitsland en kwam daar in aanraking met de
vliegtuigindustrie. Na de oorlog resulteerde dat in een opleiding en baan als
boordwerktuigkundige. Wim was gefascineerd door het mooie pak, het leren
koffertje en natuurlijk ook het werk van zijn broer, en hij besloot na de
MULO met extra bijlessen in de exacte vakken ook de opleiding tot
boordwerktuigkundige te gaan volgen in Scheveningen. 

Eenmaal klaar was er geen werk bij de luchtvaartmaatschappij en Wim kon
terecht bij Fokker. Daar hield hij zich bezig met ontwikkeling en onderzoek
van polyestertechnieken en vleugelbouw. Om in aanmerking te komen voor
een woning van het pensioenfonds van Fokker moest je wel getrouwd zijn.
Inmiddels was Janny in zijn leven gekomen via een gezamenlijke
wintervakantie met zijn broer en schoonzus. En zoals toen gebruikelijk, na
verloving volgde ondertrouw en in 1963 huwde hij zijn Janny. Kort daarna in
1964 werd Wim, toen 25 jaar, gevraagd in dienst te treden bij Ubbink in
Doesburg. Tot dan toe werden dakramen uit gietijzer vervaardigd en Ubbink
wilde overschakelen op kunststof. Toenmalig directeur Rijnberk (ook Lion)
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vond dat Wim met zijn kennis van kunststoffen de juiste man was om dit
proces mee te ontwikkelen. Janny
inmiddels in verwachting van hun
eerste kind, toog mee naar het
verre en onbekende Doesburg.
Wim was druk met het leiding
geven aan de ontwikkeling en
productie van kunststof dakramen.
Al na zestien maanden werd hun
tweede zoon geboren. Janny zorgde
voor het het stabiele fundament.
Naast een succesvolle man staat een
sterke vrouw. (soms zit ze ook) 

Wim was altijd bezig met innovatie. Na het dakraam kwam de
rookgasdakafvoerpijp, ook een groot commercieel succes. Als Wim met zijn
gezin rondtoerde keek hij bij iedere woning altijd schuin omhoog om te
speuren naar nieuwe toepassingen voor zijn kunststofproducten. Alles wat
paste in de “schil voor de woning”. Als hij iets zag wat hem interesseerde
tikte hij er op met zijn vinger om te horen of het van kunststof was. Illustratief
tikt hij op de leuning van zijn stoel. Inmiddels werd hij van
techneut/bedrijfsleider bevorderd tot adjunct-directeur met als taak de markt
te verkennen, te innoveren en de verkoop te stimuleren. 

In 1976 na het plotse overlijden van directeur Rijnberk werd Wim algemeen
directeur. In 1996 bij het 100 jarig bestaan van het bedrijf, verwierf Ubbink
mede door de inzet van Wim het predikaat “Koninklijk”. Inmiddels strekten
de activiteiten zich steeds meer uit ook tot buiten de woning zelf. Er werden
kunststof tuinvijvers geproduceerd en vijverfolie. Amevo uit Alkmaar werd
ingelijfd, een handelsonderneming met een breed assortiment aan
tuinbenodigdheden. Paste uitstekend in het businessplan van Ubbink. Het
bedrijf groeide uit tot een werkgever van belang in Doesburg met totaal zo’n
450 werknemers. Al in 1939 had ook de gang naar de beurs plaatsgevonden.
Dit bracht extra verplichtingen naar de aandeelhouders met zich mee met
jaarverslagen en verantwoording. Wims hart ging echter meer uit naar het
werk zelf en op zijn verzoek zou hij de laatste vijf jaren zijn carriere afsluiten
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als business-development directeur. Zoals in het begin beschreven kon
Ubbink Wim’s leiding echter niet missen. 

Leiding geven zat hem in het bloed. Zo is hij gedurende acht jaar voorzitter
geweest van de kring NCW (waar hij Theo Kamps, Jan Thijssen en Ruud Wink
tot het lidmaatschap overhaalde). Hij was zijn tijd vooruit met zijn bijdrage
aan het MRPI, milieu relevante product informatie  en was vooruitstrevend
door mensen op de werkvloer meer bij hun werk te betrekken volgens de
zogenaamde MANS filosofie.

Naast zijn drukke werkzaamheden was er tijd en energie voor zijn gezin.
Trots vertellen Wim en Janny over hun twee zoons, beiden na een juridische
opleiding met een goede baan, beiden gehuwd en wonend in Rozendaal bij
Arnhem en tezamen goed voor vier kleinkinderen, twee kleinzoons en twee
kleindochters voor Janny en Wim. De laatste kleindochter, Noor, is op 19
februari geboren. Des te verheugender omdat hun schoondochter, de
moeder van Noor, weer vrijwel volledig is hersteld van een CVA in 2004.

Maar ook sociaal was en is Wim actief. Dertig jaar geleden via Henk Heezen
lid geworden van Lions Club Doetinchem.  Wim geniet respect van allen, is
aimabel, dringt zich niet op de voorgrond, en is - zonder vele anderen tekort
te doen- onmisbaar bij een groot aantal projecten. Zijn heldere stijl en
organisatorische kwaliteiten kwamen bijzonder van pas bij het
Millenniumfeest, het 4-4-4 gebeuren en de Metzo-regatta. Wim is de man van
het overzicht, de grote lijnen. Wat willen we, wat kunnen we en wat is
haalbaar. Mede dank zij hem slagen onze acties. Zijn inbreng in de “We
serve” commissie is niet te onderschatten. Wim vindt dat wij als Lionsclub
naast alle lezingen en sociale activiteiten meer actief moeten zijn in onze
dienende taak naar de medemens. Meer bezinning op die taak leidt ook tot
meer cohesie binnen de club, maakt ons sterk. Vermeldenswaard is zijn rol als
bestuurslid, 25 jaar lang, waarvan 9 als voorzitter, van de Stichting Linterhof.
Toentertijd naar een idee van Arnold van der Goot begonnen om werkeloze,
hoger opgeleiden weer zicht op een betere toekomst te geven, via opvang
van overzeese landgenoten, nu met het vruchtgebruik van de gelden die toen
bijeengebracht zijn goede doelen ondersteunend. Wim is erg blij dat Henk
Breuker en Gerrit van Lent die traditie in de stichting willen voortzetten. 

Naast zijn betrokkenheid bij de Lions, zijn inbreng als voorzitter van de
vereniging van eigenaren van het fraaie appartementencomplex aan de Rijn bij
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Arnhem waar ze nu wonen en het genieten van zijn (klein)kinderen, gaan
Wim en Janny regelmatig naar hun huis in Zuid Frankrijk om daar uit te rusten
in de zon en te proeven van het goede Franse leven. Golven doet hij niet
meer. Met enige weemoed in zijn stem vertelt hij over de genoeglijke rondes
die hij liep met Harm Kloosterboer en wijlen Herman de Lange op de
Keppelse Golf.

Wat is het toch mooi om lid te zijn van de redactie van ons bulletin. Het zijn
waardevolle avonden als je onze leden mag bezoeken om een stukje voor het
bulletin te schrijven. Bij een heerlijk glas Pouilly Fumé en lekkere hapjes van
Janny hebben Nettie en ik een hele avond (tot onze schrik was het opeens
bijna middernacht) geanimeerd gesproken over de meest uiteenlopende
onderwerpen met Wim en Janny Frommé. Wat ze wilden konden ze en ze
hebben het gehaald.

Arnhem, 26 februari 2007

Henk Drost

Beste Papillons

Graag wil ik jullie allen hartelijk
danken voor het  prachtige bouquet
dat ik van jullie mocht ontvangen. 

Janny en Mieke kwamen gezellig
bij mij op bezoek met deze
heerlijke voorjaarsbloemen. 

Ik heb een nare tijd achter mij, maar nu gaat het weer
goed. Nog even ‘pas op de plaats’.

Ik wens jullie een fijne middag toe bij Liesbeth!
Hartelijke groet, 

Mia Kruit
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“Joodse NSB’ers”: een overbodig boek?

Zonevoorzitter Sjoerd Roorda vroeg mij een verhaal te houden over onze
clubwebsite tijdens de zonevergadering van 13 maart jl. Natuurlijk schoof ik
dat door naar onze ICT-officer Kees van Steenbergen. Nadat Kees uitgebreid
voorwerk had verricht hebben wij getweeën onder het genot van een goed
glas wijn de puntjes op de i gezet en reisden een paar dagen later af naar
Zutphen. Terwijl wij op onze (maar eigenlijk meer Kees’) beurt zaten te
wachten werden de aanwezige Lions door LC Zutphen gevraagd om kaarten
te gaan verkopen die gesierd waren met afbeeldingen gemaakt door Jo Spier.
Ik moest onmiddellijk denken aan het boek “Joodse NSB’ers” waarover ik in
het vorige bulletin schreef. Ik besteedde daar aandacht aan de aantijgingen die
tijdens en na de oorlog tegen hem waren ingebracht vanwege zijn vermeende
NSB-sympathieën. Chris van der Heijden nuanceert dat beeld door meer op
de karakterloosheid van de man te wijzen. Zijn vriendschap met Mussert staat
evenwel vast en in ballingschap in Theresiënstadt  heeft hij er het nodige toe
bijgedragen om het getto op een modelkamp te laten lijken zoals bleek uit de
propagandafilm “Der Führer gab die Juden ein Stadt”. 

Naoorlogse verdachtmakingen ging hij uit de weg door naar Amerika te
vertrekken. De Zutphense Lions waren verbaasd over deze kant van Spier te
horen. Spier is immers als beroemd illustrator van Zutphense komaf hun
fundraisingkapstok. Ook van Joodse NSB’ers had niemand eerder gehoord.

Na afloop van de bijeenkomst vertelde onze secretaris mij dat in de pas
verschenen Kronyck van de historische vereniging Deutekom een artikel
verschenen was over “Joodse NSB’ers” van de hand van Ton Notten en was
zo elegant mij een kopie daarvan te sturen. 

Notten’s conclusie is dat “Joodse NSB’ers” een overbodig boek is. Eén reden
daarvoor was dat het boek nauwelijks gaat over de villa Bouchina en haar
joodse bewoners. Voor een deel is dit waar, maar er is toch niets mis mee
om het verschijnsel Joodse NSB’ers in de context van die tijd te plaatsten.
Zeker niet omdat het begrip Joodse NSB’er heel weinig bekend is.  Een
tweede reden is het feit dat alles volgens Notten al veel eerder bekend was.
Daarbij refereert hij aan een VPRO radio-uitzending “Het spoor terug” op
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Villa Bouchina voor WO-2, nu Ds van Dijkweg 13

zondagmorgen 9 februari 2003 en het artikel “Doetinchemse villa was in de
oorlog het kleinste kamp” in Kronyck nr 108 uit mei 2003, door hem zelf
geschreven. Heel sympathiek wordt er bij vermeld dat de inhoud van dat
artikel terug te vinden is op www.deutekomhistorie.nl . Gemakkelijk te
vinden, boeiend om te lezen en zeker de moeite waard. 

Notten verwijt van der Heijden niet op de hoogte te zijn van uitzending en
artikel. Geen van de 83 voetnoten verwijst er immers naar. Bovendien heeft
hij niet de moeite genomen navraag te doen bij de 2 nog levende kinderen
van Spier. De VPRO-radiomakers hebben dat wel gedaan. Dat leverde o.a. de
volgende omschrijving op van de band tussen Spier en Mussert. Ook de NSB-
leider Anton Mussert behoorde tot zijn bewonderaars. Achter de schermen
probeerde hij de tekenaar te behoeden voor de vernietigingskampen, zoals
zijn oudste zoon Peter vanuit zijn woonplaats New York vertelt:  
‘Mussert heeft een keer een tekening van mijn vader gekocht in 1933 bij de
joodse kunsthandel Goudstikker en toen heeft Mussert, geloof ik, een boeket
bloemen aan mijn vader gestuurd, dat was geloof ik in 1933. Wat voor
tekening dat was? Geen idee. Er waren honderden tekeningen die allemaal in

http://www.deutekomhistorie.nl
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De Telegraaf hadden gestaan.’ Peter Spier beschikt nog over een proces-
verbaal van twee rechercheurs die Mussert, kort voordat hij werd
doodgeschoten, nog hebben verhoord. Daarin zegt Mussert  dat hij Jo Spier
had willen behouden voor het Nederlandse volk. ‘Dus de kans is bijzonder
groot dat ik mijn leven nog aan hem te danken heb.’ 

Het verwijt dat van der Heijden zo weinig ingaat op de geschiedenis van de
villa Bouchina snijdt in mijn ogen weinig hout. Immers in Kronyck 108 doet
Notten niet veel anders: bijna de helft van zijn verhaal gaat over de
levensgeschiedenis van Jo Spier. En daarbij is hij niet altijd even zorgvuldig. In
de eerste regel al vermeld hij dat Jo Spier en zijn familie twee maanden in
Bouchina hebben gewoond. Maar Spier heeft er nooit gewoond. Hij heeft er
een veel kortere tijd doorgebracht dan zijn vrouw en kinderen en daar
overnachten was hem verboden.

Een andere slordigheid in Notten’s betreft de schrijver van het verslag over
de villa, Spanjaard. Hij wordt opgevoerd als ex-burgemeester, daarbij
enigszins de indruk wekkend dat het een oud-burgemeester van Doetinchem
kan zijn geweest. Daar komt ook bij dat Notten niet duidelijk maakt dat het
niet Spanjaard was, maar burgemeester Duval Slothouwer die tijdens een
sociëteitsbijeenkomst begint over de komst van de joodse NSB’ers. Van der
Heijden zet Spanjaard duidelijker neer: na een  rommelige loopbaan vinden
wij Spanjaard in 1930 als waarnemend burgemeester van Tegal in
Nederlands-Indië. Een functie die hij slechts kort heeft bekleed. Te kort om
hem steeds maar in Kronyck 108 als ex-burgemeester  op te voeren.
Onduidelijk is waarom Spanjaard zich op 53-jarige leeftijd in 1934 in
Doetinchem vestigde, waar hij overigens van 1888 tot 1890 ook al had
gewoond.

Notten heeft zeker een punt als hij schrijft dat het bij advocatenkantoor
Remmelink volgens van der Heijden plotseling opgedoken document al
eerder bekend was. Waarschijnlijk heeft de schrijver ervan meerdere
doorslagen van het verslag gemaakt. Het artikel uit mei 2003 geeft duidelijk
blijk van dezelfde bron als uitgangspunt. Niet uitgesloten kan worden dat
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Spanjaard om een of andere reden profijt uit zijn Bouchina-periode wilde
plukken. Dat Notten de ondertitel “De vergeten geschiedenis van de villa
Bouchina” onterecht vindt lijkt mij onjuist. Onjuist zo zijn als er was
gesproken over een onbekende geschiedenis. 

Mij is niet duidelijk waarom Notten “Joodse NSB’ers” een overbodig boek
vindt. Zelf had ik niet eerder van dit begrip gehoord (of was ik het vergeten)
en voor iedereen die ik er over sprak geldt eigenlijk hetzelfde. En ja, hoeveel
luisteraars zullen op een zondagmorgen in februari 2003 de VPRO-uitzending
hebben gehoord? Ik kan mij ook geen enkel krantenbericht hierover
herinneren. En, met alle respect voor de Kronyck, ook die lezerskring is zeer
beperkt. 

Het bereik van het boek van Van der Heijden is veel groter. Bovendien is de
integrale tekst van het Spanjaard document wel degelijk een nieuw
verschijnsel (en daarvoor geeft Notten dan ook terecht credits). Het Kronyck
108 artikel en “Joodsche NSB’ers” hebben beide naast elkaar bestaansrecht.
(Ik heb daaron het Kronyck artikel geprint en in Joodsche NSB’ers
geschoven.) Het laatste dan ook afdoen als een overbodig boek klinkt in mijn
oren meer door als een misplaatst jalousie de metier. 

HB   

De 10 minuten van Koos Kuiper

Koos is geboren in 1952 in het Oost Groningse dorp Ter Apel. Het gezin
Kuiper aldaar bestond uit vader, moeder en in de loop van de tijd uit 6
kinderen. Koos was de oudste zoon afkomstig uit een middenstandsgezin. In
zijn 15e levensjaar overleed zijn moeder op 38-jarige leeftijd. Door daarmee
verband houdende omstandigheden heeft hij zijn HBS niet geheel afgemaakt,
daarmee afwijkend van het studieverloop van Koos Witkoop aan dezelfde
school.

Koos ging werken op het gemeentehuis te Sellingen en studeerde vele jaren in
de avonduren aan de bestuursacademie, zowel in Groningen als in Arnhem.
Toen Koos 28 was overleed zijn vader.
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Hoewel terugblikkend op een fijne jeugd, was op jonge leeftijd al sprake van
het dragen van verantwoordelijkheid in gezinsverband.

Zijn militaire dienst volbracht hij bij de Koninklijke Marine. Zijn  echtgenote
Ietsje - afkomstig uit Friesland – ging werken aan een basisschool in Hengelo
(G) hetgeen de gang van Koos naar de Achterhoek verklaart.

In l974 trouwden zij en vervolgens kwamen Maarten en Thijs hun opwachting
maken. Beide zoons zijn werkzaam in een groothandel in Chinese meubelen,
waarvan Maarten mede-eigenaar is. Thijs wacht op een green-card teneinde
in Amerika aan de slag te kunnen. 

Zijn carrière bij verschillende gemeentes, heeft Koos onderbroken door met
Ietsje in Didam een Bruna winkel te beginnen. Uiteindelijk heeft Ietsje deze
winkel zelfstandig gerund en ging Koos werken bij de gemeente Doetinchem.
In die tijd voltooide hij zijn ambitie met het halen van een titel in de rechten
aan de Universiteit te Nijmegen (als avondstudent!)

Vervolgens ging Koos werken bij de regio Achterhoek als directeur van de
sector ruimte,  milieu en afvalverwerking.

Opnieuw op zoek naar een uitdaging ging hij in 1999 werken bij Planoform
Vastgoedontwikkeling te Arnhem, laatstelijk als commercieel directeur.

Zijn in Didam begonnen interesse in politiek heeft geresulteerd in een 12 jarig
lidmaatschap van de raad van Doetinchem voor het CDA . Als gevolg van
politieke turbulentie is het college van B & W begin 2006 afgetreden. Koos
werd formateur en uiteindelijk wethouder en loco-burgemeester. Hij doet dit
werk met veel plezier!

Hij memoreert de schaduwkanten van het functioneren in het publieke licht
aan de hand van wat later is gaan heten “de e-mail-affaire”. De beeldvorming
over belangenverstrengeling die daardoor -ten onrechte- is ontstaan is niet
snel weg.

Koos sluit af met de opmerking dat hij heeft geleerd om goed te leven, maar
ook weet hoe het is om te overleven. 

MJV 
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Commissies

�  Activiteiten 
Hans de Vries, voorzitter
Peter Bob Peerenboom, vice-voorzitter
Herman van den Broek
Hans Kietselaer
Martin Liefrink
Jan Loggers
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Kees van Steenbergen

�  Bulletin & ICT 
Theo Soontiëns, voorzitter
Kees van Steenbergen, ICT officer
Han Meibergen, Smoelenboek
Henk Breuker
Henk Dijk
Henk Drost
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Ruud Wink

�  Foto officer
Henk Drost

�  Interservice 
Toon van Oudheusden
Henk Breuker
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
John Brands, vice-voorzitter
Chris Geurink
 

�  Jumelage
Jan Kruit, voorzitter
Jan van Iersel, vice-voorzitter
Henk Drost
Gerard Hehenkamp
Toon van Oudheusden
Marnix Jansen Venneboer

�  Kascontrole 
Gerard Roelofsen
Aart van Silfhout

�  Leden
Henk Drost, voorzitter
Koos Kuiper
Bert Lamers

�  Milieu officer
Hans Bruyn
Koos Kuiper

�  Public Relations
Ruud Wink

�  S joelbak & Vaantjes 
Henk Kets
Harry Mathijsen
Jan Thijssen

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriens
�  Uitbreiding
Henk Breuker
Henk Drost 
Jan Kruit

� We S erve 
Wim Fromme, voorzitter
Ruud Wink, vice-voorzitter
John Brands, manager projecten

Toon Gasselink, vice-president

Gerard Hehenkamp, secretaris
Jan van Iersel, 2  secretarise

Jos Niesink, penningmeester
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Agenda 2006-2007

23 augustus 2006 18.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets 

6 september 2006 19.30 uur Wijngaard Hof te Dieren

20 september 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Thijssen 

29 september 2006 13.00 uur Metzo Regatta

4 oktober 2006 20.00 uur Henk Roselle, Stichting Digibeter

18 oktober 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Jurriëns

1 november 2006 20.00 uur Graafschap TV Doetinchem

15 november 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 min Kees van Steenbergen 

29 november2006 15.00 uur Aviko Steenderen - Restaurant Pepe Baak  

6 december 2006 20.00 uur Louw van Eijk, Stichting Ypsilon 

20 december 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans Kietselaer

13 januari 2007 14.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst Bronbeek  Arnhem 

17 januari 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans de Vries
aansluitend: Reaninmatiecursus

31 januari 2007 18.00 uur Guus Kuijer in eetcafé Het Borghuis 

7 februari 2007 20.00 uur Rapportage We Serve Commissie

21 februari 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Koos Kuiper

7 maart 2007 20.00 uur Introductie Siert Wieringa. Lezing 

21 maart 2007 18.00 uur Taphap; 10 minuten van Chris Geurink

4 april 2007 20.00 uur Ruud Grootenboer,  Europa

18 april 2007 18.00 uur Interservice met Lions Isala en Graafschap

2 mei 2007 20.00 uur Boudewijn Haverkort
Technische Communicatiesystemen

12 mei 2007 ?? uur Uitstapje met Lions Dorsten  

16 mei 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans Bruyn

30 mei 2007 18.00 uur Wokken met en voor de Papillons 

6 juni 2007 20.00 uur Rioolwaterzuiveringsinstallatie Varsseveld

20 juni 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Henk Drost

4 juli 2007 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons 

10 augustus 2007 ?? uur Sommerfest in Dorsten


